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Manual BA Bench
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Tools & 
screws

8x Minifix 8x Pins6x Dowel
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1

Attach the 4x Felt in each corner of the bottom of two bench legs.

Bringe die 4 Filzstücke in den Ecken auf der Unterseite der zwei Beine an. 

4x Felt
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2

Place the 6x Dowels in respective holes of the crossbar and legs.

Platziere die 6 Dübel in die jeweiligen Löcher des Querbalken und der Beine.

6x Dowel
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3 8x Minifix

Place the 8x Minifix into the respective holes of the crossbar and legs.

Platziere die 8 Minifix in die jeweiligen Löcher des Querbalken und der Beine.



7 / 10

48x Pins

Now the 8x Pins have to be attached to the backside of the bench seat and the legs.

Nun kommen die 8x Pins in die Unterseite der Sitzbank und in die jeweiligen Beine.
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5

Connect the two legs with the crossbar and fix them with the Minifix by turning right.

Verbinde nun die zwei Beine mit dem Querbalken und fixiere sie durch eine Rechtsdrehung der Minifix.

turn right
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6

Place the bench seat on the crossbar-leg construction and fix it with the Minifix by turning them 
right. That‘s it, Enjoy!

Platziere die Sitzbank auf das Gestell (Querbalken und Beine) und fixiere sie durch die Minifix. Das war es 
schon, viel Spaß!

turn right
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